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מועצת הכותנה

ותמיד הפרידה היא קשהלכל סיום יש התחלה חדשה

נכון יהיה  , ועם זאת. לה אחת השנים המטורללות והמאתגרות שידענומסתיימת
מה למדנו על הסביבה  , לקחת מראה ולהתבונן פנימה ולשאול מה למדנו על עצמנו

.אולי למדנו את מגבלות הכח מול נגיף קטן ואכזר, בה אנו חיים ואולי יותר מכל

.היום אנו נפרדים מכמה אושיות שהיו חלק מעמוד השדרה של עולם הכותנה

למחלקת  2015ניצן הצטרפה למועצה בתחילת . ניצןהצעירה שבעוזבים היא , ראשונה
עם חיוך שובה ונפש מקסימה ידעה לתת שרות ועצה בצורה . הליווי האנטמולוגי
על הניירת BCIניצן גם טיפלה לאורך התקופה בהטמעת ה . מקצועית ואמינה

עם הרבה  . והרגולציות הנדרשות ובעונת הניפוט הייתה חלק אינטגרלי ממכון המיון
.המשך דרך צלחהלניצןמאחלים , חיבוק ואהבה

של עשיה  שנה25ומשלימה 1995שהגיעה למועצה בסוף מליבוותק היא בגיל , שניה
הקשרים . ומעורבות בכל תחומי הפעילות ובמיוחד בכל הקשור לשיווק ומכירות

אוהב ישראל וענף הכותנה  , האמרריינרובמיוחד עם Ostaשיצרה ובנתה עם חברת 
המקצועיות בצד . מצאו את ביטויים במיוחד בתקופות הקשות של הענף, הישראלי

החום והלבביות הם שיצרו סביב מלי את אותה אווירה נפלאה שהקרינה במסדרונות  
את כל , שתדעי להפיק ממעמדך החדש כפנסיונרית צעירהמלימאחלים לך . המועצה

שתמשיכי לגלות עולם ואל תשכחי כי המועצה ממשיכה  . הטוב והיפה בחיים שאחרי
.להיות לך לבית

של עשיה  שנה36שמסיים בימים אלו מנחםהוא המבוגר והוותיק מכולם , השלישי
הטביע את חותמו , אשר בדמו זורמים סיבי כותנה, מנחם. בכל תחומי גידול הכותנה

הן בצדדים המקצועיים של גידול הכותנה כמדריך ומלווה והן בכל הקשור לייצירת 
המקרין  , עם אופיו המיוחד. סטנדרטים וסיווגים לאיכות הכותנה כמנהל מכון המיון

י כך לסייע  "ידע מנחם לייצר קשרים עם גורמים רבים בעולם וע, אמינות ומקצועיות
לך מנחם אנו . על אף גודלנו הזניח, בייצוב מעמדה של הכותנה הישראלית בעולם

מבקשים לאחל קודם כל הרבה בריאות ושתמשיך לשמור איתנו על קשר רציף בצד 
נמשיך וננצל את  , אנחנו במועצת הכותנה. הנאות החיים מהמשפחה המורחבת

.ידיעותיך וחוכמתך גם אם המשמעות תהיה שתגוייס למילואים על פי הצורך
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יעקב גלעד



נושא המעבר של מחלקת חומרי ההדברה לדשן  , עקב בעיות טכניות ובירוקרטיות
ימשיכו נמרוד ועידן לשרת את החקלאים  , במהלך חודש ינואר. הצפון נדחית בחודש

אנו נעדכן ככל שהדברים . כפי שהיה תמול שלשום דרך המערכת של המועצה
.יתפתחו ויבשילו

נמשיך ונעשה הכל על מנת שהשרותים שנתנה  , במועצההנשארים, אנו, ולסיום
.המועצה עד היום למגדלים יימשכו באותה האייכות גם בעתיד

אנו מאמינים כי ההתאוששות שחווינו בשלושת החודשים האחרונים תמשך ואף  
גם ענף  , כאשר העולם יתחיל לחזור לעצמו, תגבר ובעוד מספר קטן של חודשים

אשר הוגדרה כשנת התארגנות עם שמירה על  , הטקסטיל יחזור ויפרח והשנה הקרובה
.תתברר כשנת זינוק לשנים רבות עם שטחי מזרע כפי שידענו בעבר, יכולות

ולכן  , עד כמה חשובה הכותנה בסל גידולי השדה, במיוחד בשנה זו, כולנו למדנו
.החשיבות העצומה בשימורו של הענף
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בזמן כיבוי  , לפני שנפרדים

,אורות

דולקות בין השורות עיניים  

,מדברות

.שלא שוכחים בין ידידים

לפני שנפרדים חובקים זרי  

,פרחים

את הדמעה מוחים בכמה  

,חיוכים

.שלא שוכחים בין ידידים

שחר צפריר-נורית בת

יזהר לנדאו
ל"מנכ

לפני שנפרדים עוצרים לעוד  

.דקה

שולחים עוד  , היד אינה ריקה

נשיקה

.שלא שוכחים בין ידידים
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